
Saksliste Styremøte 4 - 2023

Tilstede: Ørjan, Freddy, Bengt og Trine
Forfall: Jan Magne
Dato: 13.04.2023 kl. 17.00 - 19.00
Sted: Interpadel Sandnes
Referent: Trine

Agenda for møtet

1) Nytt styremedlem
Vi trenger fremdeles nytt styremedlem. Hva gjør vi om vi ikke får inn dette? Kan vi
fordele oppgavene litt rundt på andre styremedlemmer?Vi må ha en som kan stå
som nestleder.

Trine er villig til å gå inn som nestleder.
Etter en prat med Wenche fra Idrettsforbundet så er det mulig for Trine å gå inn som
nestleder.For di at Freddy og Ørjan står som økonomiansvarlig. Så lenge Trine
allerede sitter i styret trenger dette ikke godkjennes på et ekstraordinært årsmøte.
Trine blir nestleder.
For å lette litt arbeid på styret nå når vi ikke får inn flere styremedlemmer så setter vi
opp møte med hver enkelt komite om hva vi forventer og hvordan det skal
gjennomføres. Viktig at alle gjør jobben de er blitt tildelt.

2) Ansvarsområder
Da er endelige ansvarsområder satt.
Baneansvarlig: Ørjan
Medlemsansvarlig: Trine
Økonomiansvarlig: Freddy tar over stafettpinnen i forbindelse med Haver etter
Caroline. Ørjan bidrar Freddy i dette. De vil få opplæring i Haver angående nytt
system.
Sponsoransvarlig: Bengt, Jan Magne og Freddy
Barneidrettsansvarlig: Trine
Politiattestansvarlig: Trine
Sekretær: Trine
Team Building Ansvarlig: Freddy
Klubblokalet Ansvarlig : Trine

3) Logo
Vi legger frem 3 forslag på ekstraordinært styremøte. To stk fra sponsoren vår Venue
og forenkling av gammel logo. Grunnen til at dette er blitt tatt opp er at styret hadde
problemer med å få tak i filen. Dette er nå fikset og vi trenger egentlig ikke ny logo.
Men siden dette er allerede tatt opp på årsmøtet så legger vi frem forslag. Dette vil bli



lagt frem på et ekstraordinært årsmøte.

4) Oppdatering sponsorer og sponsoransvarlig
Noen kurver har fått ny sponsor. Men vi må bestille inn flere slik at det blir 2 stk logo
på hver. Vi må også fjerne gammel logo.
Haver har pr.nå logo på hull 5. De flyttes til hull 17. Venue, T.Lund og Rewall må vi
endre til hull 11.12 og 15. Er dette ok?
Aase Media har fått logo på nye hull 13.

5) Oppdatering nettside
Her er en del oppdatert. Vi har fått et nytt forslag til ny hjemmeside via Coneqt.
Dette jobbes med og vil bli publisert når alt er klart. Usikker på lanseringsdato.
Inntil videre fortsetter vi å publisere på den hjemmesiden vi har.

6) Ekstra ordinært årsmøte
Ekstraordinært årsmøte vil bli holdt i klubblokalet. Dato for dette kommer.

7) Klubblokalet
Det er nå laget en klubblokal komite/team.
Dette består av Håkon Fagerli og Sander Brathetland som vil ta over videre drift av
lokalet.

8) Skeiane banen
Juniorene har jobbet godt og endret mye på banen. Her går klubben inn og hjelper
med nye teepader. Ørjan har levert tegning og materialliste. En av våre gode
sponsorer Optimera vil gå inn og sponse nye teepader mot et lite reklame skilt på
hver teepad. Bengt fikser kunstgress.

9) Eventuelt.
- Sponsormiddag
Det er blitt ytret av sponsorer at de ønsker sponsormiddag istedenfor sponsor
frokost. For at dette skal kunne gjennomføres er vi avhengig over at flere av
sponsorene er interessert og vil være med på dette. Bengt og Freddy tar en
ringerunde til alle våre sponsorer og sjekker interessen.

- Junior VM
3 stk junior reiser til VM. Reiser 21 juni - 3 juli.
Tobias H Schjølberg, Magnus Tovslid og Nicolai Hagen-
Foreldrene har nå hatt møte og mye av reisen er booket og bestilt.
Reiseleder/foreldre som reiser er May Linn Hjorteland.
Henrik Østebø og Kjetil Dalseth reiser som sportslige ledere fra klubben.
Foreldrene i samarbeid med reiselederne har kontroll.
Seland Optikk går inn som sponsor av juniorsatsing med 20.000,-
TM-Holding går inn som sponsor av juniorsatsing med 20.000,-
Vi har også sjekket litt ang reiseklær. Vi har ytret at vi vil at de skal promotere
klubben men også Norge. Vi sjekker med Melums for å få priser.

Onsdag kl 17 kommer Sandnesposten til banen for å intervjue og ta bilder av



juniorene. Dette for å vise dem frem og håpe at det er mulig å få inn flere sponsorer.
Dette ble utsatt pga brann på Hommersåk. Kommer tilbake til dette. Følg med i
Sandnesposten.


